
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 23 marca 2023 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 11 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

Radni nieobecni: Badowski Krzysztof, Cech Roman, Krycki Adam, Tutak Bartłomiej 

Radni spóźnieni: Mateusz Szerlowski 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

 Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:05 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

1) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr V/41/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica 
Kaszubska, a także granic obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Dębnica Kaszubska na okres od dnia 1 września 2019 r. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały przygotowany w związku 

z wprowadzeniem nazw ulic w miejscowości Gogolewo, wszystkie trzy uchwały przygotowane są ze 

względu na aktualizację adresu siedziby szkoły. Poza tym nic więcej się nie zmienia. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  1 

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

2) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr XX/165/2016 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27 października 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Gogolewie. 



W związku z brakiem potrzeby przeprowadzenia dyskusji nad projektem uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

3) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr XXXII/269/2017 w sprawie przekształcenia 
dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza w Gogolewie 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Adama Mickiewicza w Gogolewie. 

W związku z brakiem potrzeby przeprowadzenia dyskusji nad projektem uchwały 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

4) Projekt uchwały: zmieniająca uchwałę nr III/16/2018 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
uchwalenia programu osłonowego „Pomoc Gminy Dębnica Kaszubska w zakresie dożywiania na 
lata 2019-2023”. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który został przygotowany 

w związku z koniecznością zmiany wysokości kryterium. Na ostatniej sesji była podjęta uchwała 

z zapisem wejścia w życie 14 dni od dnia publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Pomorskiego. Przed sesją kontaktowano się z nadzorem w sprawie terminu wejścia w życie uchwały 

i uzyskano informację, że uchwała podlega publikacji. Po sesji do urzędu wpłynęło zawiadomienie 

o rozpoczęciu procedury stwierdzenia nieważności uchwały, gdyż nie jest to akt prawa miejscowego 

i nie podlega publikacji. Wójt Gminy przesłał informację, że zostanie przedstawiony projekt uchwały 

prostujący zapisy.  

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 



Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

5) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Borzęcino ob. Brzeziniec. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który wprowadza nazwy ulic 

w miejscowości Borzęcino. Jest to kontynuacja zadania z nadawaniem nazw ulic w miejscowościach 

gminy Dębnica Kaszubska. Na zebraniach sołeckich mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia się 

na temat nazw.  

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

6) Projekt uchwały:  zmieniająca uchwałę nr L/375/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
dofinansowania zadań realizowanych przez Słupski Związek Powiatowo - Gminny na rzecz Gminy 
Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który został przygotowany 

w związku z członkostwem gminy w związku powiatowo-gminnym i wspólną realizacją projektów 

i pozyskiwaniem środków. Uchwała dotyczy pozyskania środków m.in. na wóz bojowy dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej. Po przetargu okazało się, że kwoty przeznaczone na realizację zadania 

są niewystarczające, wobec tego należy je zwiększyć. W jednej uchwale zapisane są trzy zadania, być 

może trzeba będzie dokonać kolejnych zmian. 

Radny Piotr Paczesny zapytał dla jakiej jednostki zostanie przekazany wóz? 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski odpowiedział, że dla OSP Motarzyno. Zadanie przetargowe 

prowadzi gmina Potęgowo wraz z gminą Kępice. Strażacy z OSP Motarzyno uczestniczyli 

w sporządzeniu zapotrzebowania. Przewidywany termin realizacji to grudzień bądź początek 

przyszłego roku. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska dodała, że zakup będzie finansowany z programu Polski Ład. 

W przypadku wycofania się którejś z gmin, nikt nie uzyska dofinansowania, gdyż całe zadanie 

obejmuje jedna promesa. 



O godzinie 11:28 radny Krzysztof Badowski dołączył na posiedzenie. 

Radny Piotr Paczesny zapytał czy wóz będzie posiadał wyposażenie? 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski odpowiedział, że wóz będzie posiadał podstawowe 

wyposażenie. Pozostałe będzie trzeba dokupić. 

Radny Marcin Olech zapytał skąd wzięto dodatkowe 100 000 zł. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz udzieliła odpowiedzi, że środki zostały przesunięte z remontu 

łazienki w Urzędzie Gminy i przebudowy dróg, która nie miała wyznaczonej konkretnej drogi. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3  1 

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

7) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom w miejscowości Budowo. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka omówiła projekt uchwały, który został sporządzony po ustaleniu nazw 

ulic z mieszkańcami. 

Radny Mateusz Kołacki poinformował, że w zwrócili się do Niego mieszkańcy, który nie są zadowoleni 

z nazwy ul. „Brukowa”. W projekcie uchwały jest rozbieżność między treścią uchwały, gdzie zapiana 

jest ul. „Bukowa”, a w załączniku jest ul. „Brukowa”. Zaproponował, aby porozumieć się 

z mieszkańcami co do ostatecznej nazwy tej ulicy. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w treści jest błąd. Mieszkańcy ustalili ulicę Bukową 

i taka powinna być. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  2 

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2 1  



 

8) Projekt uchwały w sprawie w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dębnica Kaszubska na 
rok 2023”. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który musi być przyjęty do końca 

marca. Wstępnie projekt uchwały był omawiany z radnymi przed wysłaniem do zaopiniowania przez 

powiatowego lekarza weterynarii, zarządów kół łowieckich i innych instytucji działających w ramach 

ochrony zwierząt. Do programu nie wniesiono żadnych uwag. Zgodnie z zapytaniem ofertowym 

o 100% wzrósł koszt opieki nad zwierzętami przez schronisko. Na te rok zaplanowanych jest 30 

miejsc dla psów i 10 dla kotów. Koszt 5200 zł, w ubiegłym roku 2500 zł. W związku z tym wzrostem 

zrezygnowano ze sterylizacji i kastracji zwierząt właścicielskich. Akcja chipowania psów zostaje 

zachowana. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski poinformował, że dzięki sterylizacji i kastracji 

zwierząt będzie można zapanować nad bezpańskimi zwierzętami. Chipowanie psów pomaga 

zidentyfikować właściciela psa, który błąka się po okolicy. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że chipowanie dostępne jest dla wszystkich, 

jednakże w ograniczonej formie. Nikomu nie można tego narzucić, dopóki nie zostanie wprowadzony 

zapis ustawowy o obowiązku chipowania psa. Konsultowany był zapis o dopłacaniu do 

sterylizacji/kastracji zwierząt dla osób mniej zamożnych. Nie da się ograniczyć programu do pewnej 

grupy, może to być zakwestionowane przez nadzór. Są inne formy pomocy. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

Wójt Gminy Iwona Warkocka powróciła do projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom 

w miejscowości Budowo i poinformowała, że z informacji uzyskanych od pracownika Pani Sołtys 

przekazała zatwierdzone nazwy ulic na zebraniu soleckim i tam widnieje ul. „Brukowa”. Wobec tego 

należy porozumieć się z mieszkańcami co do właściwej nazwy ulicy. 

Radny Mateusz Kołacki zobowiązał się do przeprowadzenia rozmów z mieszkańcami, 

zamieszkującymi przy tej ulicy. 

9) Projekt uchwały w sprawie częściowego zniesienia pomnika przyrody na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska. 



Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który został sporządzony z uwagi na 

wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku odnośnie zniesienia 4 pomników przyrody przy 

drodze powiatowej Budowo – Niepoględzie. Po pozytywnej opinii Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska jest zgoda na to, aby częściowo znieść pomnik przyrody. Drzewa stwarzają zagrożenie. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

10) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który ustanawia pomniki przyrody 

na terenie Nadleśnictwa Łupawa. Wszystkie drzewa znajdują się na działce nr 206/2 w obrębie 

Gogolewko. Opieka nad pomnikami będzie sprawowana przez Nadleśnictwo Łupawa. Jest pozytywna 

opinia Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Zdjęcia drzew wyznaczonych do ustanowienia 

pomnika przyrody zostały wyświetlone radnym. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2023”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski omówił projekt uchwały przygotowany ze względu 

na wyliczenie środków z okresu 3 lat za tzw. „małpkowe”. Z uwagi na pandemię koronawirusa nie 

udało się wydatkować tych środków. 



Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że dwa razy do roku wpływają środki. Nigdy nie 

wiadomo w jakiej wysokości, gdyż jest to uzależnione od ilości sprzedanych buteleczek. Środki te 

można wydatkować tylko i wyłącznie na działania związane z profilaktyką. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że jest już pomysł na wydatkowanie 

tych środków dla kubów sportowych, których członkami są dzieci, a także na działalność w 10 

świetlicach. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

12) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji za pośrednictwem Wojewody Pomorskiego o zmianę rodzaju urzędowej nazwy 
miejscowości: Budówko, Grabówko, Łosinko w gminie Dębnica Kaszubska. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska omówiła projekt uchwały, który został sporządzony ze względu 

na zmianę rodzaju miejscowości. Jest to czynność techniczna. Urząd otrzymał informację od GUS-u, 

że trzy miejscowości należą do Budowa, Niepoględzia i Podwilczyna. Obecnie stanowią części tych 

miejscowości. Należałoby nadać im nowy rodzaj miejscowości jako „osada”. Jest pozytywna opinia 

Starostwa Powiatowego. Wniosek zostanie przesłany do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem wojewody. Podjęcie uchwały nie wywoła skutków finansowych, 

gdyż te miejscowości mają tabliczki z nazwami miejscowości, należy uporządkować wszystko 

w dokumentacji. Gdyby nie dokonano zmian numeracja w tych miejscowościach musiałaby być 

kontynuowana z głównej miejscowości. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

13) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 



Skarbnik Gminy Renata Protasewicz omówiła projekt uchwały, który został sporządzony ze względu 

na zmiany w przychodach i wydatkach. Dochody z tytułu rozliczeń finansowych z tytułu korekty 

rozliczenia podatku VAT w kwocie oraz wpływie środków na wypłatę dodatków elektrycznych. 

Poinformowała, że już teraz wie o potrzebie dokonania zmian w budżecie na sesji rady gminy, gdyż 

wpłynęły kolejne środki na wypłatę dodatków. Kolejna zmiana dotyczy środków z tytułu wpływy 

środków za realizację wniosków z programu „Czyste Powietrze”. Wszystko ma swoje 

odzwierciedlenie w wydatkach budżetowych oraz zostaje zwiększona kwota przeznczona na 

realizację zimowego utrzymania dróg. Dwa sołectwa złożyły wnioski o zmianę funduszu sołeckiego. 

Ośrodek Pomocy Społecznej rozliczył grant Srebrna Sieć. ZGK rozpoczął działania w zakresie realizacji 

inwestycji na ul. Kościelnej. Po przetargu na budowę ul. Jaśminowej i ul. Kalinowej wzrosła kwota 

o 94 tys. zł. Zabezpieczona została również kwotą na zakup wozu bojowego dla OSP. W wyniku 

zabezpieczania środków na inwestycje wycofano środki z modernizacji łazienki w Urzędzie Gminy. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

14) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2023-2035. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz omówiła projekt uchwały, który został zaktualizowany ze 

względu na zmiany dokonane w budżecie gminy. 

Po wyczerpaniu dyskusji nad projektem uchwały Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski 

przeprowadził głosowanie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 4   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przeszedł do omawiania spraw bieżących. 



Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał o stan realizacji inwestycji związanej 

z punktem rehabilitacji. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła informacji, że realizację należy rozgraniczyć na przystosowanie 

budynku do wymagań jakie są stawiane przy realizacji takiej działalności. Zostanie wyłoniony 

wykonawca, który dostosuje budynek do wymogów. Drugim aspektem jest realizacja usług zgodnie 

z kontraktem NFZ. Robimy wszystko, aby móc uruchomić ten punkt i pokazać celowość 

funkcjonowania usług rehabilitacji. Cały czas podejmowane są działania, wysyłana jest 

korespondencja zarówno przez urząd jak i Radę Seniorów do posła Pana Piotra Millera i NFZ.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zapytał o koszt realizacji i projekt. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska udzieliła informacji, że gmina ma już projekt tego punktu 

i koszt realizacji. Pierwszy etap to kwota 170 tys. zł, drugi 130 tys. zł. Podzielono na etapy. 

Wnioskowano w ramach Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego na rozbudowę tej rehabilitacji. Przy 

drugim etapie będzie możliwość ubiegania się o dofinansowanie. W planie jest zakończenie realizacji 

w kwietni tego roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przypomniał o obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych. 

Radny Piotr Paczesny zapytał o termin realizacji przebudowy mostu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka pointowała, że wydłużył się termin realizacji wymiany wodociągu na ul. 

Kościelnej. Wobec tego powiat nie może zacząć swojej inwestycji. Do końca tego roku cała 

inwestycja powinna być zrealizowana. 

Radny Marcin Olech zapytał się kiedy będzie gotowy projekt remontu drogi powiatowej ul. Kościelna, 

ul. Skarszewska i most. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że jest to inwestycja powiatowa, po szczegóły 

należy zwrócić się do powiatu. 

Ad. 4 

O godzinie 12:20 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zamknął posiedzenie 

wspólne wszystkich komisji. 
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